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POLANICA-ZDRÓJ (inf. wł.). Władze miejskie analizują odpowiedzi mieszkańców udzielone w
związku  z  ich  ankietą  dotyczącą  kierunków  rozwoju  kurortu.  Okazuje  się,  że  wielu
polaniczan w tak ważnej sprawie nie che być biernymi, jeśli chodzi o przyszłość uzdrowiska
i dało temu wyraz we wspomnianym sondażu.

Wśród wyrażonych oczekiwań znajduje się załatwienie od lat ciągnącej się kwestii otwartego basenu
kąpielowego. Respondenci wspominają lata swojej młodości, kiedy polanickie kapielsko należało do
najładniejszych na ziemi kłodzkiej i  Dolnym Śląsku. I takie ma by ponownie, bo - jak zapewnia
burmistrz Mateusz Jellin - jest już gotowa koncepcja, a teraz przygotowywany projekt budowlany i
jeśli tylko pojawi sie możliwość aplikowania o fundusze zmniejszające obciążenie budżetu miejskiego,
tak się stanie.

Wrażliwym tematem pozostaje stan ulic, uzbrojenie w infrastrukturę komunalną, kwestia utrzymania
czystości. Wypowiadający się przekonują, że w kurorcie jeszcze jest wiele do zrobienia, aby żyło się
lepiej.

- O wielu sprawach wiedziałem, jako mieszkaniec Polanicy-Zdroju. Teraz mam potwierdzenie, że
myślimy zgodnie - nasze miasto musi stawać się bardziej przyjazne swoim mieszkańcom, bo jeśli oni
zyskają, to odczują to także przybysze. Ale musimy mieć świadomość, że zaległości nie nadrobimy w
ciągu jednej kadencji samorządu - zauważa M. Jellin.
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